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ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 
 

Základní školy, Fakultní školy Pedagogické fakulty UK, Praha 2, Slovenská 27 
(dále jen škola) 

 

 
konané dne 6.10.2022 od 16 h. v prostorách školy 

_____________________________________________________________________________ 
 
Program schůze: 
 
 1.      Zahájení, prezence, seznámení s programem schůze 
         2.      Seznámení s Výroční zprávou 2021 a Výroční zprávou o hospodaření 2021  
 3.      Schválení Výroční zprávy 
         4.      Hodnocení ředitelky školy 
         5.      Diskuze 
 
Přítomní: 
Členové rady: 
 Ing. Antonín Kokeš MBA 
 Roman Kulifaj 
 Mgr. Petr Rauschert 
 Mgr. Jana Jadrná 
 Mgr. Radek Krupička, DiS 
 Mgr. et Bc. Kamila Svěntá Halámková 
 Ing. Eva Lakronová 
 Ing. Zdeněk Starý 
 Bc. Renáta Kašická 
Ostatní: 
 Mgr. Hana Žampová – ředitelka školy 
 
 

PRŮBĚH SCHŮZE : 

ad 1) Schůze se konala ve třídě v 2.NP školy. Schůzi zahájil v 16:04 hod a její průběh řídil 
předseda rady Antoním Kokeš. 
Dle kontroly prezence přítomno 9 členů rady a Ředitelka školy.  
Rada je usnášeníschopná, přítomno 100 % členů. 
 
ad 2) Výroční zpráva 2021 a Výroční zpráva o hospodaření 2021 
Veškerá dokumentace byla radě předložena. 
Přítomná ředitelka školy prezentovala radě pomocí interaktivní tabule Výroční zprávu za 
rok 2021, která již byla vedením školy vypracována dle novely vyhlášky č. 15/2005 Sb. o 
dlouhodobých záměrech a výročních zprávách, zejména dle § 7 vyhlášky, který upravuje 
obsah výročních zpráv. Tato novela vstoupila v platnost 1.7.2022. 
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Zvláštní pozornost byla věnována těmto kapitolám: 
 

a) Zápis k povinné školní docházce  
Ve zrychleném řízení byla zřizovatelem školy navýšena celková kapacita školy o 20 míst, 
mohly se tedy otevřít 3 první třídy. 
1. 9. 2022 tak do 1.ročníku školy nastoupilo 72 nových žáků.  
 

b) Výsledky školy v jednotné přijímací zkoušce 2022 
Přijímacího řízení na čtyřleté obory se zúčastnilo 39 žáků z 9. ročníků + 3 integrovaní žáci 
z Ukrajiny. Všichni, vyjma 2 žáků z Ukrajiny, byli přijati. 
Na šestiletá gymnázia bylo přijato 5 žáků školy a na osmiletá gymnázia 10 žáků. 
V percentilovém srovnání s celorepublikovým průměrem jsou výsledky úspěšných uchazečů 
pro čtyř a osmileté obory výrazně nadprůměrné, pro šestileté obory je to zhruba 
celorepublikový průměr. 
 

c) Žáci s nárokem na jazykovou podporu 
Jazykovou přípravu škola poskytovala 11 žákům z Ukrajiny a 22 žákům z ostatních zemí. 
 
 
Přítomná ředitelka školy následně prezentovala radě po jednotlivých položkách Příjmů a 
Výdajů Výroční zprávu o hospodaření za rok 2021 
 
Škola zejména investovala do:  
– varný kotel pro školní jídelnu, opravy budovy (oprava zábradlí, protipožárních dveří, 
obložení, chodníku, herních prvků hřiště, ..), opravy hardware (el.spotřebiče ve ŠJ, myčka, 
notebooky, projektorů, kopírky, tiskárny, ..), nákup DDHM (bojler, magnet. tabule, nábytek 
do ŠJ, nábytek do kabinetů a tříd, mikrofony, ..) 
- hardware pro smíšenou výuku, kroužky, doučování ČJ pro žáky-cizince, školení a další 
vzdělávání zaměstnanců, školy v přírodě, … 
- spotřeba energií, platy zaměstnanců, běžné služby potřebné pro řádný chod školy  
 
Příjmy, vč. přijatých dotací, a výdaje, vč. investičních výdajů, jsou vyrovnané. 
 
 
ad 3) Schválení Výroční zpráva 2021 a Výroční zprávy o hospodaření 2021 
 
Rada hlasovala o schválení předložené Výroční zprávy a rozpočtu (Výroční zprávy o 
hospodaření). 
Pro bylo 9 členů rady, tedy 100% přítomných.  
 
Usnesení: Výroční zpráva a rozpočet - SCHVÁLENO. 
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ad 4) Hodnocení ředitelky školy 
Před začátkem hodnocení opustila ředitelka školy místnost, kde se schůze konala. 
Dle definované stupnice A, B, C hodnotil každý ze 9 přítomných členů rady zvlášť, toto své 
hodnocení doprovodil i doplňujícím slovním hodnocením.  
 
Výsledek hodnocení: A (velmi kvalitní).  
 
 
ad 5) Diskuze 
Do diskuze se zapojilo všech 10 přítomných, jednalo se zejména o:  
 
- Lex Ukrajina 2 
Ve smyslu tohoto zákona a také díky navýšení celkové kapacity školy mohla být otevřena 
speciální 5. třída výhradně pro žáky z Ukrajiny. Třídní učitelka je aprobovaná ukrajinská 
učitelka s aprobací i na anglický jazyk, s předchozí pracovní zkušeností v ČR (DDM Praha), 
tedy tato třída v ní má odborné pedagogické vedení pro všechny předměty s vyjímkou 
českého jazyka. Výuka ČJ je zajišťována dalšími učiteli školy.  
V této speciální třídě studuje 16 ukrajinských žáků. 
Dalších 13 ukrajinských žáků je již integrováno do ostatních českých tříd, z toho 4 žáci na 
1.stupni a 9 žáků na 2.stupni. 
Celkem studuje na škole 501 žáků ve třídách 1.-9.ročníků, což je o 49 více než v předchozím 
školním roce a 16 žáků ve zmiňované speciální 5. třídě, tedy celková - již navýšená - 
kapacita školy je téměř vyčerpána, zbývají pouze 3 volná studijní místa. 
 
- Rozpočet školy 
Na pokyn zřizovatele byl v srpnu 2022 aktuální rozpočet školy seškrtán o 420.000 Kč. 
Energie – současné ceny energií jsou fixovány jen do 31.10.2022. Zatím není jasné, jaké 
budou ceny energií od 1.11.2022, ale rozpočet se navýšit nepodaří, tedy vedení školy je 
v intenzivním kontaktu se zřizovatelem (MČ P-2) a společně hledají cesty k dílčím úsporám a 
dalším krokům, které zdárně povedou k celkově vyrovnanému rozpočtu i za šk. r.2022/23. 
 
- Školní jídelna 
Stále pokračuje projekt modernizace ŠJ, neboť současná kapacita a možnosti ŠJ jsou 
nevyhovující. V této chvíli se jako nejvíce reálný jeví projekt, kdy ŠJ bude nově zbudována ve 
sklepních prostorách a také v prostorách současného Školního klubu. Následně by se 
provedla rekonstrukce půdy, kam by byly přesunuty dílny (v současné době v 1.PP) a Školní 
klub. Vznikla by zde také keramická dílna a výtvarný ateliér. Prostory současné ŠJ by 
částečně zůstaly pro vybavení ŠJ a dále by zde vznikl gymnastický sál, který by zároveň 
sloužil jako druhá tělocvična, což by v budoucnu výrazně pomohlo dalšímu plánování 
rozvrhů, kdy by mohla probíhat tělesná výchova paralelně ve dvou tělocvičnách. 
 
- Příjem nových učitelů 
Po odchodu učitelky matematiky Polohové a - ve střednědobém horizontu plánovaném -
odchodu učitele matematiky Pechmana škola velmi nutně potřebuje učitele matematiky. 
Dále by škola ráda přijala učitele českého jazyka, přírodopisu a tělocviku. 
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Schůze byla ukončena předsedou rady v 17:02 hod. 
 
Originál zápisu z této schůze bude uložen v dokladech vedených radou, kopie bude 
umístěna na www.zs-slovenska.cz. 
 
 
 
 
Zapsáno dne:   7.10.2021 
 
 
 
 
Zapsal:  Petr Rauschert          ............ .................................... 
 
 
 
 
 
 
                   
Řídící schůze:  Antonín Kokeš   ................................................ 
(Zápis ověřil) 
 


